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Vedrørende: Bestyrelsesmøde Mødedato: 

8.10.2019 

Deltagere: Hou:  Forældre: Ingeborg Holm, Lise Pennington 

Gylling:  Forældre: Trine Lindeskov, Marie Terfe 

Saksild:  Forældre: Anna Rais, Astrid Hjulmann 

 Personale: Ingen 

Hundslund:  Forældre: Kim Brøndum  

 Personale: Anne Larsen 

Ledelse:  Vivian Anditsch, Janni Thorstensen 

 

Fraværende: Henry Christoffersen (personale, Hou) 

Personale: Christine Hyldgaard (personale, Gylling)  

Pernille Biilmann (forældre, Hundslund) 

 

Kopi til: Intra og Aula 

 

 

 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt.  

 

Nyt fra elevrådet i Saksild 

Mathias fra elevrådet deltog.  

Aktiviteter elevrådet planlægger:  

 Juletegnekonkurrence. 

 Motionsdagskonkurrence – gæt hvor langt vi løber. 

 Two-ball turnering – basket 

 Fodboldturnering 

 Bordtenniskonkurrence  

 

Mange børn er glade for multibanen.  

3.-6. årgang er med i elevrådet.  

Ønsker sig en mikroovn. Kunne man lave en indsamling? Der kan være 

udfordringer med hygiejne og andet.  

Drøftelse af om elevrådet skal tilbydes mulighed for at deltage i SBR-

møderne.  

 

Nyt fra ledelsen 

- Der er forslag om at der etableres en busbørnehave i Hunds-

lund. Det mangler kapacitet på dagtilbudsområdet. Der er ned-

sat en arbejdsgruppe. Foreløbig ramme: normeres til 30 børn.  

- Ansøgning om at den integrerede institution i Hou flyttes op til 

skolen. Sendes nu – så er der mulighed for at arbejde med det i 

2020. Dermed kan der komme et forslag med til budget 2021. 

Vivian drøfter med Karsten Poulsen hvornår det er hensigts-

mæssigt at fremsende forslaget. Herefter fremsendes det til 

BUK.  
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Kulturstrategi - input til, - og udarbejdelse af høringssvar 

Stikord:  

Spændende.  

Vigtigt at der er lokale kulturtilbud – både kunst og musik. (Billedskole, 

musikskole.) 

Kunne der komme tilbud i SFO-tiden? 

Kunne billedskolen være rejsende?  

Transporten er en udfordring – økonomisk.  

Seniorer/ frivillige der gerne vil yde en indsats – regelsætning.  

Den åbne skole – reglerne skal laves så de passer ind i det.  

Vigtigt det ikke bliver en spareøvelse. Skal være et ekstra krydderi.  

”Sjoveren” i Gylling: Forældre og andre fra byen står for en aften i løbet 

af vinteren – det kan være armbånd, strik, maleri, tegning, bål,  

Ressourcebanken – kunne også bruges i SFO-tiden.  

Det nære er vigtigt. 

Interagere med byen.  

Fritidspasordning – udmøntes til dette.  

Krea to go. Kulturbussen.  

Økonomi  

Vigtigt at der er tilbud! Der er lange ventelister i f.eks. musikskolen. Øn-

ske. 

En billedkunstlærer og en musiklærer der underviser i LBO’erne på 

skift.  

Det brede udvalg af muligheder for fritidsaktiviteter.  

Koble op på B&U-politikken.  

JT udarbejder udkast til høringssvar og sender til bestyrelsen umiddel-

bart efter efterårsferien. Der er frist for høringssvar den 1.11.  

 

 
Økonomi  

Afklaring omkring budgetplanlægningen og de nye initiativer omkring 

bl.a. ansættelsesstop 

 

Sidste gang vi snakkede om økonomi var i foråret – da fik bestyrelsen 

en orientering. Men der mangler baggrundsmateriale. Vigtigt at besty-

relsen får indblik.  

En principiel drøftelse af hvad bestyrelsen skal med økonomien.  

Det er ikke bestyrelsens opgave at gå ind i driftsmæssige forhold.  

 

Vi skal følge op på de kommende møder.  

Budget 2020 bliver den næste store opgave for bestyrelse.  

Efter 31.10. ved vi mere. Da har byrådet deres budgetseminar.  

Vigtigt for bestyrelsen at de kan bakke ledelsen op – og være velorien-

teret.  

Vi tager det kommunale budget og en regnskabsrapport op på næste 

møde.  

 
 

Fremtidigt arbejde med budgetter 

Generel snak omkring holdning til fremtidige budgetter - prioriteringer 

for fremtiden. 

Ligeledes en snak om kommunikationen om dette emne, både fra be-

styrelsen til politikere og til andre organer og fra ledelsen til bestyrelsen 
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Vigtigt at vi er konstruktive og fremadrettede.  

Det der er meldt ud til pressen har taget udgangspunkt i det brev der 

tidligere er fremlagt i bestyrelsen.  

Andre i bestyrelsen giver udtryk for at pressen kan bruges konstruktivt.  

Svært at kigge frem når der er ting fra fortiden der udfordrer os økono-

misk.   

Derfor er vi fortsat nødt til at fremføre vores ønske om gældssanering.  

Strategisk tænkning – skal ikke afskrække os fra at tage debatten.  

Gammel frygt: bare de ikke lukker vores skole/ dagtilbud.  

Disse besparelser kommer samtidig med ny flot B&U-politikken. Det 

virker desillusionerende.  

 

Bestyrelsen ønsker fremover at blive hasteindkaldt i lignende tilfælde til 

et kort møde.  

 

Fremadrettet er det en god idé at vi understøtter BUK-udvalget med 

gode argumenter – også økonomiske – for tiltag som vi gerne vil.  

Belyse hvor pengene mangler – ordentligt og sagligt med argumenter.  

 

Bestyrelsen har ansvar for at der er ordentlige forhold for børn og for 

personale.  

 

Det sidste møde i juni inviterer vi Lone Jacobi med til mødet.  

 

Pressen har henvendt sig til bestyrelsesmedlemmerne fra Gylling. 

Hvis de henvender sig igen tager Trine udgangspunkt i: Gældssanering 

+ B&U-politikken.  

 
Principper  

Forslag om at nedsætte en arbejdsgruppe som kan arbejde videre med 

at klargøre de næste 3 principper til godkendelse i bestyrelsen - ek-

sempelvis 

 Antimobbestrategi 

 Motion og bevægelse 

 SFO 

 

Udsat.  

 

 

Evt. 

Nyt medlem – JT orienterer pr. mail  

Henry mangler på maillisten.  

 

 

 


